
Podnet  č. 48/2019   
 

 

9. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 09.12.2019 

 

 

 
 

 

Tomko: 

Podnet je na Ulicu Komenského. Oslovili ma tí občania, ktorí chodia do materskej školy 

v ranných hodinách a poobedňajších hodinách, nosia svoje ratolesti do tejto škôlky. Boli tam 

vybudované za týmto účelom, boli tam vybudované štyri alebo päť parkovacích miest, 

bohužiaľ neslúžia tomu účelu, ktorému mali slúžiť, lebo všetci občania, čo chodia do 

Kauflandu, parkujú na týchto miestach a nevyužívajú veľkú parkovaciu plochu v Kauflande. 

Nedá sa nejakým spôsobom, nejakou dodatkovou tabuľkou vyčleniť, že toto parkovisko je 

určené len pre občanov, ktorí idú v čase napr. od 7.00 – 8.00 h, od 15.00 – 16.00 h pre svoje 

ratolesti do škôlky. To je len podnet občana, pýtal sa má. Spýtam sa na zastupiteľstve, čo mi 

na to odpovedia.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka podnetu na Ulici Komenského a parkovania pri škôlke, je to otázka definitívneho 

rozhodnutia, pretože z môjho pohľadu asi je ťažké vyblokovať časovo tieto parkovacie miesta 

z toho dôvodu, že rodičia nosia deti síce v nejakom časovom intervale, ale nie je to pravidlo. 

Čiže to dieťa si vyzdvihujú aj počas obedňajších hodín, navyše v tesnej blízkosti cez cestu je 

veľké parkovisko Kauflandu, kde môžu bezplatne zaparkovať a my sme aj na základe 

požiadavky obyvateľov, aj na základe požiadavky rodičov, pristúpili teraz v tomto období 

a dokončujeme veľkú odstavnú plochu, práve vďaka stavebnej skupine, parkovaciu plochu pri 

ešte nedávnom autoumývacom centre BAMARA, takže tam vznikne nejakých 30 parkovacích 

miest spolu, ktoré môžu využiť na nejaké dočasné odparkovanie aj rodičia a budú 

odbremenení od prechádzania cez cestu práve v tom pracovnom čase.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


